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1. Wie is het bevoegd gezag in zaken het busvervoer? GS is als concessieverlener bevoegd gezag voor het busvervoer. 

2. Wie bepaalt de route van de bussen? Connexxion heeft de ontwikkelfunctie en bepaalt in dat kader de 

busroutes, in goed overleg met Provincie en andere wegbeheerders 

(gemeenten). 

3. Wat is de reden dat die twee bushaltes opgeheven moeten worden? Dat is de wens van de gemeente Middelburg. 

4. Klopt het de gemeente de weg daar smaller wil maken en dat dit de reden is dat de 
bepaalde bussen niet meer langs de twee haltes komen. 

Het klopt dat de gemeente de weg smaller wil maken. Daarmee is niet 

gezegd dat bepaalde bussen niet meer langs de twee haltes komen. 

5. Klopt het dat Connexxion die twee haltes wil behouden? Ja, dat heeft de voorkeur van Connexxion. 

6. De wethouder zegt dat het wachten op de Provincie is, kunt u aangeven welke de 
grondslag van uw beslissingsbevoegdheid is? 

Het is aan de gemeente als wegbeheerder om hierover overeenstemming te 

bereiken met Connexxion. 
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7. Wat is/was de reden dat GroenLinks vroeg om de om de busroute Koestraat, 

Hoogstraat, Stationsstraat op te heffen en de tijdelijke route via halte Blauwedijk te 

handhaven? 

Wij kennen de redenen van Groen Links niet 

8. Wij vinden het niet van gezond verstand getuigen om voornoemde wegen te 

versmallen. De fietsersbond is tegen en ook Connexxion is hier tegenstander van. 

Kunnen wij van u studies bekomen die aantonen dat wegversmallingen (in soortgelijke 

situaties) bijdragen aan de 
verkeersveiligheid? 

Wij hebben dergelijke studies niet voorhanden. 

 


	Feitelijke vragen Commissie Economie [15 januari 2021]] over [E-mail van 'Red onze busroute' van 14 december 2020 over bushalte Koestraat-Turfkaai]



